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Prezydent Miasta Legnicy 
    Tadeusz Krzakowski

Szanowny Panie Prezydencie

W związku z artykułem dotyczącym odbioru śmieci w Legnicy i przedłużającym się rozstrzygnięciem
sporu o ich odbiór w 2023 roku. 

https://tulegnica.pl/artykul/legnica-zwleka-z-rozstrzygnieciem/1416413

Proszę o informacje na temat:

1. Jakie dodatkowe koszty poniosą podatnicy legniccy w związku z tą sytuacją?
2.. Skoro umowa o zbieranie śmieci wygasła w zeszłym roku, na jakiej podstawie prawnej 
odbierane są śmieci obecnie?
3. O ile tańszy byłby odbiór śmieci od mieszkańców, gdyby w życie weszła umowa z konkurencyjną 
spółką? 
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